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Protokół z VIII 
Sesji Rady Gminy Zagrodno 

29 października 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia sesji: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
Godzina rozpoczęcia: 8:30 
Godzina zakończenia: 10:25 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady i przywitał zebranych. 
Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 
Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 
1 Sebastian Faryniarz TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
2 Kamila Halikowska TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
3 Bogusław Kamiński TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
4 Marcin Karasiński TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
5 Jan Kotylak TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
6 Dawid Kowcz TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
7 Bartosz Kunecki TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
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8 Sylwester Kuźmiak NIE  29.10.2024 08:34 Nieobecny 

 29.10.2024 08:39 Nieobecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Nieobecny 

 29.10.2024 10:04 Nieobecny 
9 Grzegorz Laszkiewicz NIE  29.10.2024 08:34 Nieobecny 

 29.10.2024 08:39 Nieobecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Nieobecny 

 29.10.2024 10:04 Nieobecny 
10 Stanisław Olechowski TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
11 Halina Pawlus TAK  29.10.2024 08:34 Nieobecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
12 Beata Raczyńska TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Nieobecny 
13 Anna Senko TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
14 Piotr Siwak TAK  29.10.2024 08:34 Nieobecny 

 29.10.2024 08:39 Nieobecny 

 29.10.2024 09:02 Obecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
15 Bolesław Sobański TAK  29.10.2024 08:34 Obecny 

 29.10.2024 08:39 Obecny 

 29.10.2024 09:02 Nieobecny 

 29.10.2024 09:03 Obecny 

 29.10.2024 10:04 Obecny 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Zagrodno Piotr Janczyszyn, Skarbnik Gminy Gabriela 
Światkowska, Sekretarz Gminy Beata Łuckiewicz – Kropska, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
Gminy Justyna Liszyk-Świder, Naczelnik Wydziału Zamówień Publicznych Krzysztof Grzeszyk, Sołtys 
Sołectwa Brochocin Marzanna Urbanowska, Sołtys Sołectwa Zagrodno Ewelina Frydryk, Sołtys 
Sołectwa Grodziec Monika Jamrozik, Sołtys Sołectwa Modlikowice Dawid Kawecki, Sołtys Sołectwa 
Radziechów Alicja Panas, Sołtys Sołectwa Jadwisin Maria Taszakowska, Sołtys Sołectwa Wojciechów 
Natalia Lis, Sołtys Sołectwa Zagrodno-Osiedle Marta Zielińska. 
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Planowany porządek posiedzenia 
 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski 

radnych. 
4. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
5. Informacja Wójta Gminy Zagrodno o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2023/2024. 
6. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Grodziec, Jadwisin, Modlikowice, 
Olszanica, Radziechów, Uniejowice, Wojciechów oraz Zagrodno, w gminie Zagrodno, 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2024, 

 w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług 
Komunalnych w Zagrodnie na rok 2025, 

 zmieniająca uchwałę nr VI.34.2024 z dnia 18 września 2024 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w roku 2025, 

 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
7. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Zagrodno. 
8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie VIII sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 
Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady VIII sesji Rady Gminy Zagrodno. 
Przywitał wszystkich zebranych. Zweryfikowano kworum - na sesji obecnych jest 11 radnych na stan 
15, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. Następnie poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali porządek 
obrad i zapytał, czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. Wobec braku wniosków 
przedstawił porządek obrad. 
 
 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności  
w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił Wójta o złożenie sprawozdania. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn złożył sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki podziękował za złożone sprawozdanie i otworzył 
dyskusję. W związku z brakiem pytań uznał informację za przyjętą. Poinformował, że powiększył się 
stan obecności radnych, 12 na stan 15. 
 
 

3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi 
na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił radnych o składanie interpelacji i zapytań. 
 
Radny Marcin Karasiński zapytał kiedy Gmina Zagrodno przystąpi do opracowywania strategii 
rozwoju gminy? Czy ta, którą Gmina posiada jest nadal aktualna? Oraz czy będziemy opracowywać 
nową?  
 
Sekretarz Beata Łuckiewicz-Kropska poinformowała, że strategia rozwoju gminy Zagrodno 
obowiązuje do końca 2025 roku oraz że jest ogłoszone zapytanie ofertowe na wybór firmy, która 
wspomoże w przygotowaniu nowej strategii, która miałaby obejmować lata 2026-2036. 
 
Radny Bolesław Sobański poprosił o dostarczenie kontenera dla powodzian w Jadwisinie. 
Poinformował, że koło posesji nr 1 jak są duże opady deszczu to jest tam problem z wodą opadową. 
  
Radny Jan Kotylak zapytał czy jest w gminie ktoś, kto mógłby przygotować kompletną informację dla 
mieszkańców w jaki sposób przygotować wniosek o dofinansowanie i na co można dokładnie taki 
wniosek złożyć, gdzie go można uzyskać w jakiej kwocie można uzyskać dofinansowanie? Chodzi m.in. 
o uzyskanie wsparcia między innymi na termomodernizację swoich budynków, na wymianę pieców, 
na rozwój działalności rolniczej. Żeby osoby zainteresowane mogły z tych środków korzystać.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że w sprawie kontenera dla powodzian, to się zorientuje  
w ogóle, czy teraz po czasie możemy wystąpić o taki kontener. Jeżeli nie, to zakład usług 
komunalnych jakoś odbierze. Postaramy się pomóc tym Państwu. Jeżeli chodzi o tą wodę to jest tam 
problem przepustu. Będziemy prosić, żeby zabezpieczyli środki w powiecie na to zadanie i żeby to 
zostało zrobione. W sprawie kompleksowej informacji odpowiedział, że Wydział Zamówień 
Publicznych przygotuje taką kompleksową informację i jeżeli będzie taka potrzeba, będą chętni 
mieszkańcy, którzy będą chcieli indywidualnie wystąpić z takimi wnioskami to na pewno tym 
mieszkańcom pomrzemy wypełnić wniosek, pokierować ich gdzie powinni ewentualnie się dalej udać. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamyknął ten punkt porządku obrad i poinformował,  
że zwiększył się stan obecności radnych. 13 radnych na stan 15. 
 
 

4. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali informację z analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Gminy oraz Wójtowi Gminy. Zapytał, 
czy są pytania w tym temacie. Wobec braku pytań uznał informacje za przyjętą. 
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5. Informacja Wójta Gminy Zagrodno o stanie realizacji 
zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że informacja Wójta Gminy Zagrodno  
o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 została przyjęta przez Komisję 
Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa publicznego na 
posiedzeniu w dniu 24 października 2024 roku i otworzył dyskusję. 
 
Radny Marcin Karasiński stwierdził, że to co cieszy to na pewno, to że mamy dużo przedszkolaków, 
bo prawie setkę oraz to, że w porównaniu z tym rokiem wydaliśmy na oświatę mniej o 28%. Ale 
oświata to przede wszystkim nauka i tutaj dobre informacje się kończą. Poinformował, że wszyscy na 
tej sali jesteśmy zaskoczeni tak słabymi wynikami naszych 8 klasistów. Jesteśmy na samym końcu we 
wszystkich rankingach. Zapytał, czy pan wójt poruszał tę sprawę w rozmowie z panią dyrektor? Na 
koniec wywnioskował, że w 2023 mało wydaliśmy na oświatę i wyniki były słabe, w 2024 dużo 
wydaliśmy na oświatę to proporcjonalnie do tego wyniki będą dobre.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn powiedział, że rozmawiał z panią dyrektor oraz, że pani dyrektor była 
zaproszona na ostatnie komisje, zarówno budżetową, jak i oświaty. Sytuacja jest zła, dlatego  
że są podwójne roczniki, to jest po pierwsze, a po drugie, usłyszeliśmy od pani dyrektor tutaj  
w większości jak siedzimy, że, co dla nie było wstrząsające, jak to usłyszałem, że mamy takie dzieci, 
jakie jest społeczeństwo. Ja pozwoliłam sobie przygotować dosłowną chyba wypowiedź pani 
dyrektor, pani sekretarz mamy tą wypowiedź, to, co zostało powiedziane na komisji, z czym ja się 
zupełnie nie zgadzam. Uważam, że zarówno społeczeństwo, jak i dzieci i młodzież mamy wspaniałych 
w gminie Zagrodno. Jak każdym środowisku trafi się czasami czarna owca, ale nie możemy mówić,  
że nasza młodzież, czy nasze dzieci są mniej zdolne, czy nie uczą się dlatego, że pochodzą z takich,  
a nie innych rodzin. Bo tak Szanowni Państwo nie jest. Jest problem w edukacji i ten problem musimy 
rozwiązać. W kwestii wydanych środków poinformował,  że na komisjach pani dyrektor, powiedziała 
wprost, że jej budżet pierwotny, który przedłożyła do gminy Zagrodno został ucięty. Budżet Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego został zmniejszony o ponad 1.300.000,00. Z ust pani dyrektor padły takie, 
takie słowa że musimy obciąć budżet pani dyrektor, ponieważ nie zepniemy budżetu gminy Zagrodno  
w późniejszym terminie będziemy pani ten budżet uzupełniać. No i w tej chwili my ten budżet 
uzupełniamy w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, bo po prostu nie mamy wyjścia, oni nie mają 
pieniędzy na to, żeby funkcjonować. 
 
Skarbnik Gabriela Światkowska poinformowała, że do subwencji ogólnej oświatowej dodaliśmy 
kwotę ponad 572.000,00 zł do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 27 sierpnia zwiększyliśmy budżet 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego o kwotę ponad 363.000,00 zł, 8 października zasililiśmy szkołę w 
wysokości 99.000,00 zł i teraz na sesji dzisiaj przeznaczamy na szkołę dofinansowanie w wysokości 
577.000,00. Czyli mamy prawie 1.500.000,00 zł.  
 
Radny Sebastian Faryniarz zapytał jaki jest łączny koszt utrzymania oświaty w roku 2024 i jaki jest 
koszt subwencji, jaką uzyskaliśmy w roku 24, ile z budżetu gminy dołożyliśmy fizycznie własnych 
pieniędzy?  
 
Skarbnik Gabriela Światkowska odpowiedziała, że takie informacje możemy uzyskać po zakończeniu 
roku budżetowego. 
 
Radny Sebastian Faryniarz odniósł się do wyników edukacyjnych ósmoklasistów i podkreślił, że w 
ósmej klasie znajdowało się tylko 10 dzieci. Z czego część miała orzeczenie o stopniu 
niepełnosprawności i że uzyskanie przez te dzieci 28, 30 czy 29% jest to bardzo ciężka praca z takimi 
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dziećmi. Warto byłoby zajrzeć bardziej dokładnie do dokumentacji, uszczególnić to, dlaczego takie 
wyniki były? Są to niskie wyniki, ale może z racji tego, że te dzieci miały trudności w nauce i było to 
ciężkie, warto na to zwrócić uwagę.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn powiedział, z randnym się zgadza i, w te dokumenty zagłębiliśmy się, tylko 
później, po tym zagłębieniu się w dokumenty, należałoby usiąść do stołu i rozmawiać o problemie. 
Poinformował również, że nie ma żadnej współpracy w chwili obecnej między organem prowadzącym 
a panią dyrektor szkoły. Na każde pismo, prośbę w piśmie o udostępnienie jakichkolwiek informacji 
otrzymuje albo że nie może udostępnić dokumentów z takich powodów, że jest RODO, albo, proszę 
mi przedstawić podstawę prawną, na której ja to panu mam udostępnić. Wójt zapytał radnego, jak 
sobie wyobraża, żeby usiąść przy stole i rozmawiać o tych problemach? Te problemy w większości są 
do rozwiązania z wójtem, z radą gminy, z Komisją Oświaty, tylko trzeba usiąść i rozmawiać. A takiej 
woli nie ma. 
 
Radny Sebastian Faryniarz zadał pytanie odnośnie wydatków jakie gmina ponosi na prowadzenie 
samego przedszkola i że chciałby dostać taką informację bo informacja jest zsumowana.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że być może jest to kolejny powód, żeby rozdzielić Zespół 
Szkolno-Przedszkolny, ponieważ nie ma tu wyodrębnionej takiej bo jest to ciągle Zespół Szkolno- 
Przedszkolny, więc przedszkole wchodzi w skład tego zespołu. Jeżeli byłoby rozgraniczenie, że to jest 
szkoła, to jest przedszkole, wtedy mielibyśmy pewni 2 sprawozdania. O tym wspominał kiedyś pan 
przewodniczący komisji oświaty, Kotylak, że byłyby pewnie 2 arkusze organizacyjne, a tak mamy to 
wszystko w jednym kotle wrzucone i dlatego zostało to tak przedstawione.  
 
Radny Stanisław Olechowski poinformował, że po zmianach na ten rok na oświatę w planie jest 
8.615.101,56 zł. To jest 1.800.000,00 więcej do roku poprzedniego. I  to, co mówił pan 
wiceprzewodniczący, żeby za tym poszły efekty jeszcze dydaktyczne, to byłoby z pożytkiem  
i zadowoleniem dla naszych dzieci i dla naszych mieszkańców. No niestety tego efektu nie ma, 
szczególnie egzaminacyjnego. Odniósł się również do radnego Faryniarza w sprawie dodatków do 
oświaty, że to nie jest kosztem podwyżek. To jest tak, jak się tworzy budżet, że najważniejsze jest 
zadanie. Dlatego do zadania dopisujemy daną kwotę. Rio nam przyjmuje, rada również to klepie, bo 
zadanie jest, środki są, a później, w czasie roku budżetowego, trzeba do tego zadania dokładać 
środków i te środki się dokłada. To jest rola rady i rola wójta, żeby dołożyć, ale nie można mówić  
w ten sposób, że myśmy stworzyli budżet na miarę potrzeb, na miarę możliwości, które zapewnią 
zabezpieczą nam 100% inwestycji, 100% wydatków budżetowych a widzimy, że tak nie jest. 
Poinformował również, że są 3 wielkości podane do systemu oświatowego, a więc nauczyciela 
dydaktycznego. Podwyżkę dostaliśmy do 30,63 etata, w arkuszu organizacyjnym mamy 35 etatów, 
natomiast w sprawozdaniu mamy 37 tam z groszem. Zapytał ile mamy tu nauczycieli? Na ilu 
dostaliśmy tą podwyżkę? 
 
Przewodniczący podziękował za zabranie głosu, zapytał czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. Wobec 
braku chętnych uznał informację za przyjętą i przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 
 
 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych 
Grodziec, Jadwisin, Modlikowice, Olszanica, Radziechów, Uniejowice, 
Wojciechów oraz Zagrodno, w gminie Zagrodno, 
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Przewodniczący rady poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych, Grodziec, Jadwisin, Modlikowice, 
Olszanica, Radziechów, Uniejowice, Wojciechów oraz Zagrodno w gminie Zagrodno. Projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania 
na posiedzeniu w dniu 24 października 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. 
 
Radna Kamila Halikowska poprosiła, żeby wyjaśnić mieszkańcom dla czego najpierw podejmujemy 
uchwałę o przystąpieniu i czy nie lepiej, by wszystko wyszło, jeżeli byśmy najpierw przeprowadzili 
konsultacje, a później podejmowali uchwały w tej sprawie.  
 
Naczelnik Justyna Liszyk-Świder odpowiedziała, że musimy działać zgodnie z prawem. Podejmujemy 
pierwszą uchwałę. Jest to uchwała wiatrakowa. Po podjęciu tej uchwały mamy 30 dni na odbycie 
pierwszych konsultacji społecznych. Drugie konsultacje będą wynikały już z normalnej procedury 
uchwalania miejscowego planu, po włożeniu do publicznego wglądu. Nie mamy tak jakby możliwości 
prawnej zrobienia konsultacji przed podjęciem uchwały.  
 
Przewodniczący rady powtórzył co powiedziała pani naczelnik, że mieszkańcy nie muszą się obawiać, 
bo uchwała, którą podejmujemy nie zamyka żadnej drogi, i w stosownym czasie będą 
przeprowadzane konsultacje społeczne z mieszkańcami i wszystko będzie wyjaśniane. Zapytał czy 
jeszcze ktoś z radnych ma pytania. Wobec braku pytań zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Grodziec, Jadwisin, 
Modlikowice, Olszanica, Radziechów, Uniejowice, Wojciechów oraz Zagrodno, w gminie Zagrodno 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:27 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 1 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:27 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:27 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:27 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:27 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:27 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:27 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Wstrzymał się 29.10.2024 09:27 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:27 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:27 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:27 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:27 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:27 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:27 
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Po zakończonym głosowaniu przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała została 
podjęta większością głosów: 12 głosów „za” i 1 „wstrzymujący się”.  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.47.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentów obrębów ewidencyjnych Grodziec, Jadwisin, Modlikowice, Olszanica, Radziechów, 
Uniejowice, Wojciechów oraz Zagrodno, w gminie Zagrodno  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

2/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 
dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 
2024, 
 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2024. Projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, 
Planowania na posiedzeniu w dniu 24 października 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której 
radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał 
pod głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 
dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2024 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:28 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:28 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:28 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:28 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:28 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:28 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:28 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:28 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:28 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:28 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:28 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:28 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:28 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:28 
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Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.48.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług 
Komunalnych w Zagrodnie na rok 2024 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

3/ w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla 
Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2025, 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali 
projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2025. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu  
24 października 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku  
z czym stwierdził obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla 
Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2025 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:29 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:29 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:29 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:29 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:29 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:29 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:29 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:29 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:29 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:29 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:29 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:29 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:29 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:29 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 13 
głosów „za”. 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.49.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie na rok 2025 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

4/ zmieniająca uchwałę nr VI.34.2024 z dnia 18 września 2024 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki w roku 2025, 
 
Przewodniczący rady poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę nr VI.34.2024 z dnia 18 września 2024 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w roku 2025. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, 
Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu 24 października 2024 r. 
Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził obecność 
13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: zmieniająca uchwałę nr VI.34.2024 z dnia 18 września 2024 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki w roku 2025 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:30 
Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 

składu 
Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w 

Zagrodnie 
 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:30 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:30 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:30 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:30 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:30 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:30 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:30 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:30 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:30 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:30 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:30 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:30 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:30 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie: 13 głosów „za”. 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.50.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. zmieniająca uchwałę  
Nr VI.34.2024 z dnia 18 września 2024 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w roku 2025 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

5/ w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
 
Przewodniczący rady poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt 
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz, że projekt tej 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, 
Planowania, Komisję Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku  
i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki odpadami  
i Gospodarowania mieniem gminnym na swoich posiedzeniach w dniu 24 października 2024 r. 
Następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Stanisław Olechowski poinformował, że na tej sesji podejmujemy uchwałę dotyczącą podatku 
na podstawie której pani skarbnik będzie mogła tworzyć projekt budżetu na rok 2025 i w stosownym 
terminie do 15 listopada przedłożyć projekt panu, panie przewodniczący i również do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. Oraz, że jest wzrost tego podatku o 2,7% w 2025, w stosunku do stawki roku 
poprzedniego, a więc do obecnego 2024 i to była propozycja wójta, która została przez wszystkie 
komisje przyjęta. Poinformował również, że nie ma projektu uchwały w sprawie podatku rolnego  
i od środków transportowych ponieważ w 2010 zmieniła się ustawa o finansach publicznych  
i podatek rolny jest wyliczany na podstawie wskaźnika wyliczonego z 11 kwartałów ceny skupu żyta. 
Natomiast jeżeli chodzi o podatek od środków to mamy uchwałę z 2022 roku, która przyjęła najniższą 
stawkę, do wszystkich, do wszystkich jednostek samochodów ciężarowych i przewozowych. 
Zaapelował do wszystkich prezesów firm transportowych oraz do wszystkich, którzy posiadają takie 
środki transportowe, aby wypełnili stosowne deklaracje i złożyli do naszej gminy. 
 
Przewodniczący rady po zakończeniu dyskusji stwierdził obecność 13 radnych i zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:42 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:42 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:42 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:42 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:42 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:42 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:42 
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7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:42 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:42 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:42 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:42 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:42 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:42 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:42 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.51.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

6/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami 
otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno. 
Poinformował, że komisja budżetu finansów infrastruktury gminy planowania pozytywnie 
zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w dniu 24 października 2024 r. i otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:43 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:43 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:43 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:43 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:43 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:43 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:43 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:43 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:43 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:43 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:43 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
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13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:43 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:43 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:43 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie:  
13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.52.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno na lata 2024-2035 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

7/ w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami 
otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. Poinformował, że 
komisja budżetu finansów infrastruktury gminy planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej 
uchwały na posiedzeniu w dniu 24 października 2024 roku i otworzył dyskusję.  W związku z brakiem 
uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:44 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:44 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:44 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:44 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:44 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:44 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:44 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:44 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:44 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:44 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:44 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:44 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:44 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:44 

 
Przewodniczący rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie głosów: 13 głosów „za”. 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr VIII.53.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 29 października 2024 r. w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

7. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 
Przewodniczący rady Bartosz Kunecki poinformował, że protokół z VII sesji został wyłożony radnym 
do wglądu przed obradami. Zapytał czy są poprawki, uzupełnienia do tych protokołów? W związku z 
brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.10.2024 09:44 
Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminna Biblioteka Publiczna w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Jan Kotylak Za 29.10.2024 09:45 
2 Bartosz Kunecki Za 29.10.2024 09:45 
3 Stanisław Olechowski Za 29.10.2024 09:45 
4 Halina Pawlus Za 29.10.2024 09:45 
5 Anna Senko Za 29.10.2024 09:45 
6 Piotr Siwak Za 29.10.2024 09:45 
7 Sylwester Kuźmiak Nieobecny ------------ 
8 Sebastian Faryniarz Za 29.10.2024 09:45 
9 Marcin Karasiński Za 29.10.2024 09:45 

10 Kamila Halikowska Za 29.10.2024 09:45 
11 Bolesław Sobański Za 29.10.2024 09:45 
12 Grzegorz Laszkiewicz Nieobecny ------------ 
13 Bogusław Kamiński Za 29.10.2024 09:45 
14 Beata Raczyńska Za 29.10.2024 09:45 
15 Dawid Kowcz Za 29.10.2024 09:45 

 
Przewodniczący stwierdził, że protokół z VII sesji Rady Miny Zagrodno został przyjęty jednogłośnie: 13 
głosów „za”. 
 

 

8. Sprawy różne. 
 

Radny Piotr Siwak zapytał o przejście dla pieszych w Łukaszowie, zwrócił się z prośbą o wycięcie  na 
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działce sąsiadującej ze świetlicą wiejską zakrzeczeń oraz zwrócił uwagę, że w kalendarzu imprez 

błędnie została wpisana data biegu między wiatrakami, powinna być data 31 maja. 

 

Naczelnik Justyna Liszyk-Świder odpowiedziała, że od początku roku mieliśmy 50.000, na tym 

zadaniu w budżecie zrobiliśmy postępowanie. Okazało się, że najniższa oferta to jest 34.000,00 zł 

więc zgodnie z procedurami musieliśmy podpisać z taką firmą umowę. Umowa została podpisana. 

Wykonawca do dnia dzisiejszego umowy nie zrealizował, więc teraz musimy wspólnie z panem 

mecenasem grzecznie poprosić kolejny raz, czy podejmie się tego zadania, czy nie? Zrobiliśmy takie 

rozeznanie tutaj wśród naszych lokalnych, że kwota netto 45.000,00 będzie kwotą taką minimalną, 

żeby cokolwiek można było w tym przejściu zrobić. W związku z tym, żeby te pieniądze nam nie 

przepadły i mieliśmy dalej dobrą wolę współpracy z DSDiK, wystosowaliśmy do nich pismo o zmianę 

tego zadania na rok następny oraz o doprecyzowanie, jakiego rodzaju przejście by chcieli. Stawiamy 

na przejście aktywne ze względu na to, że będzie to też dla nas najłatwiejsze do wykonania.  

 

Radny Marcin Karasiński zapytał czy gmina może jako właściciel wyegzekwować od mieszkańców 

mieszkań komunalnych i socjalnych, aby teren wokół zamieszkałych przez nich obiektów był 

uprzątnięty? Poinformował również, że pod postem gminy Zagrodno na portalu Facebook ukazał się 

komentarz, który wzbudził wśród naszych mieszkańców duży niepokój. Komentarz osoby z 

autorytetem i doświadczeniem samorządowym, co jeszcze bardziej spotęgowało ten niepokój. 

Zawarte w nim informacje wskazują na to, że wprost źle wydatkujemy pieniądze, że na lokatach 

mieliśmy 6 milionów, a planujemy dalej brać kredyty, że pan wójt zbyt sowicie obdarowuje 

nagrodami swoich pracowników i poprosił pana wójta o wytłumaczenie, czy to jest prawda, czy to 

jest nieprawda, bo mieszkańcy się niepokoją?  

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że prawdą jest, że lokaty są, mamy założone lokaty, pieniądze  

są na koncie. Również prawdą jest, że planujemy zaciągnąć kredyt w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska na inwestycje związane z budową stacji uzdatniania wody i rozbudowa wodociągu. Tylko 

jedne środki z drugimi nie mają nic wspólnego. Środki, które są na lokatach są zaangażowane już  

w inwestycje, które realizujemy. My je mamy i tak naprawdę ich nie mamy. One są zaangażowane, 

my nie możemy po nie sięgnąć sobie na zadanie, które chcemy realizować, czyli budowa stacji 

uzdatniania wody i stąd jest wola zaciągnięcia kredytu niskooprocentowanego, bo to jest na 2,75 bez 

żadnych dodatkowych opłat i to chciałbym głośno i wyraźnie powiedzieć być może również  

z możliwością częściowego umorzenia. Poinformował, że kredyt w wysokości 2.300.000,00 zł 

bierzemy dla tego, że środki w budżecie gminy, które były zabezpieczone na budowę stacji 

uzdatniania wody i przebudowę wodociągu to kwota 4.100.000,00 zł i one były zabezpieczone  

w kwocie niewystarczającej. Po rozstrzygnięciu przetargu okazało się, że trzeba nam 6.200.000,00 zł  

z jakimiś jeszcze groszem i stąd jest potrzeba zaciągnięcia tej pożyczki. I to jest pierwsza pożyczka, 

którą zaciągamy. W sprawie nagród wójt poprosił o odpowiedź panią skarbnik. 

 

Skarbnik Gabriela Światkowska poinformowała, że na dzień przejęcia przez pana wójta obowiązków 

włodarza tej gminy, posiadaliśmy środki finansowe w wysokości 6000006 706 6 1600 dobra 

6.760.160,57 zł. Na dzień 28 października, środkami, jakimi dysponujemy to jest kwota 8.428.808,61 

zł. Wcześniej lokata opiewała na kwotę 6 milionów. Ostatnia lokata, która nam się niedawno 

skończyła, była w wysokości 5,5 miliona. Dlaczego nie została utworzona kolejna lokata z uwagi na to, 

że mieliśmy mieć teraz płatność za oczyszczalnię ścieków, która została przesunięta na rok 2025  
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i znowu ta kwota w wysokości 5,5-6 milionów trafi na lokatę aby znowu pozyskać dodatkowe środki 

finansowe, które wzbogacą nasz budżet. Tak wygląda sytuacja finansowa na chwilę obecną. Jeśli 

chodzi o sprawy nagród, nie uważam, żeby tutaj pan wójt rozdawał pieniądze i szastał pieniędzmi 

przyznając niebotyczne kwoty nagród bądź też premii, jest to bardzo rozsądne, umiarkowane wręcz, 

moim skromnym zdaniem niskie i uważam, że są takie sytuacje, że pracownicy powinni być 

troszeczkę nagradzani. W sprawie premii w latach poprzednich na przełomie 5 lat, czyli od roku 2019 

do roku 2024 dla 5 pracowników urzędu gminy Zagrodno zostały przyznane premie i nagrody  

w wysokości 1.648.609,96 zł, dla 5 pracowników. Z czego 1 osoba otrzymała te nagrody w okresie  

5 lat w wysokości 836.000,00 ponad, kolejna 234.000,00, następna 288.000,00 i tak dalej i tak dalej. 

Także proszę uwierzyć mi, że nagrody z okazji dnia samorządowca w wysokości 4,5 tysiąca to były 

naprawdę skromne pieniądze, gdzie zastaliśmy urząd przychodząc tutaj dnia 7 maja w totalnej 

rozsypce. Ja miałam usunięte w księgowości wszystkie pliki, które nie należały do osób prywatnych, 

do pracowników pracujących tutaj tylko do gminy. To było dobro gminy, które zostało usunięte  

z serwerów, ze wszystkich możliwych czytników. Ja nie miałam dostępu do niczego. Także nie 

rozumie, co jest przyczyną pisania takich rzeczy, które się znalazły w tym poście? 

 

Radny Stanisław Olechowski odniósł się do premii oraz wszystkich środków, które zostały na lokacie 

a które są zaangażowane. 

 

Wójt Piotr Janczyszyn poinformował, że nie wszyscy pracownicy otrzymali nagrody. Ci, którzy byli na 

długotrwałych nieobecnościach tych nagród nie dostali, natomiast wystąpili do nas z pismami o to, 

aby wypłacić, że im się należą i żeby wypłacić im proporcjonalne pieniążki, takie, jakie otrzymali  

w ubiegłym roku. Wójt odniósł się również do tego, że do oświaty dokładamy 1.300.000,00 czy 

1.400.000,00 tych środków nie było w budżecie, a teraz musimy je znaleźć i znajdujemy. I  musimy 

mieć świadomość tego, że kosztem jakieś pewnie inwestycji. Wszystkie samorządy mają takie 

problemy, oświata jest piętą achillesową dla wszystkich, ale. Ale myślę, że też sobie z tym poradzimy. 

Służba zdrowia najlepszym przykładem. Od lipca, były podwyżki dla pracowników. Pani kierownik do 

mnie przyszła powiedziała, że wydatkowała 14.000,00. Na podwyżki miesięcznie w sumie dostała  

7 z groszem. Różnicę musimy pokryć z budżetu. I pytanie co mamy zrobić? Zlikwidować służbę 

zdrowia, zlikwidować oświatę? No nie. No, musimy gdzieś te pieniążki poszukać, znaleźć i 

utrzymywać to. Tylko jeden warunek, dokładajmy, ale żeby to funkcjonowało naprawdę na dobrym 

poziomie, żeby mieszkańcy byli z tego zadowoleni.  

 

Radna Halina Pawlus zgłosiła, że tablica informacyjna koło krzyża w stronę Gaweckich jest blachą 

pokryta i w ogóle nie można tam ogłoszeń powiesić i że trzeba wykosić tam pokrzywy. Zgłosiła 

potrzebę przykręcenia ław i stołów, żeby się nie ruszały w altance koło szkoły, że trzeba połatać 

dziury na warszawskiej, jakby było możliwe to jeszcze przed zimą oraz potrzebę postawienia lampy za 

posesją nr 54. 

 

Radny Bogusław Kamiński zapytał jak to możliwe że przez tyle lat nikt nie wiedział, że takie potężne 

pieniądze są wydawane i co zrobić w przyszłości, żeby następna władza czy obecna nie miała takich 

samych zakusów i żeby te wydatki na wynagrodzenia nie były takie duże. Żeby to się po prostu nie 

powtórzyło. Nie wiem, może trzeba podjąć jakieś działania jednak żeby rada gminy miała większy 

wgląd w wynagrodzenia pracowników, premie i za co one są przyznawane. Bo ja nie wyobrażam 

sobie, żeby taka sytuacja miała mieć miejsce w przyszłości.  
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Radny Sebastian Faryniarz zgłosił potrzebę wyczyszczenia przepustu pod drogą powiatową przy 

posesji, działce nr 287/1, koło gorzelni oraz zabezpieczenie nieużywanych budynków szkół, tych, 

których nam się nie udało sprzedać. Chodzi głównie o oczyszczenie rynien i uzupełnienie dachówek.   

 

Radny Bolesław Sobański zapytał, kto oczyści rzekę Skorę w Jadwisinie w której leżą drzewa i kłody. 

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że wystąpimy z pismem do Wód Polskich o uprzątnięcie rzeki. 

 

Przewodniczący Bartosz Kunecki zgłosił, że na parkingu przy kościele parafialnym w Zagrodnie. 

wjeżdżając od strony tak zwanego kółeczka po prawej stronie nie świeci lampa. Zapytał co ciekawi 

mieszkańców, którzy składają wnioski o udostępnienie informacji publicznej.  

 

Wójt Piotr Janczyszyn poprosił o odpowiedź panią sekretarz.  

 

Sekretarz Beata Łuckiewicz-Kropska potwierdziła, że jak to pan przewodniczący użył takiego ładnego 

sformułowania osoba z doświadczeniem samorządowym i autorytetem, zasypuje nas wnioskami  

o udostępnienie informacji publicznej. Od 8 maja wpłynęło tych wniosków 41, na które na bieżąco 

obok takiej codziennej pracy, którą wykonujemy musimy te odpowiedzi przygotowywać. Tak jak, pan 

wójt powiedział, nie mamy nic do ukrycia. Jesteśmy transparentni, dlatego odpowiadamy  

na wszystkie wnioski.  

 

Wójt Piotr Janczyszyn dodał, że Urząd Gminy w Zagrodnie, od strony prawnej obsługuje 2 radców 

prawnych. Jest pani Lemańska, która obsługuje nam zamówienia publiczne, przetargi. I w razie 

potrzeby doradza prawnie w innych zakresach. A drugim radcą prawny jest pan Marian Tarnowski, 

który obsługuje urząd gminy, radę gminy, wszystkie jednostki podległe gminie Zagrodno. I również 

jeżeli jest taka potrzeba, to takich porad prawnych udziela mieszkańcom gminy Zagrodno 

nieodpłatnie.  

 

Sołtys wsi Modlikowice Dawid Kawecki zwrócił uwagę, że w Modlikowicach jest nieoświetlony 

przystanek autobusowy przy drodze powiatowej 2610D koło AGRO-TAKu. Zwrócił się o kruszywo  

na drogę gminną 294 przy budynku 25 na odcinku 150 m mieszkańcy narzekają na dziury, które  

są w drodze.  I przy tej samej drodze zgłosił o udrożnienie rowu odpływowego, który jest cały 

zarośnięty drzewami, po prostu zrównany z drogą i przy posesjach 25 do 28. Przy drodze gminnej 

375/1 jest nowe oświetlenie i przydałoby się zrobić przecinkę gałęzi, żeby nie zniszczyły tego  

co zostało dopiero postawione. Zgłosił potrzebę dodatkowej tablicy informacyjnej koło przystanku  

w Modlikowicach oraz żeby został zamknięty plac zabaw w Modlikowicach. Plac zabaw jest tak 

zniszczony, że strach tam kogokolwiek puścić. Zapytał czy istnieje możliwość wynajęcia samej kuchni, 

pomieszczenia kuchennego na sali. Żeby taka była możliwość, bo są osoby, które na przykład by nie 

chciały wynajmować całej sali i płacić za wynajem sali, tylko same pomieszczenie kuchenne?  

 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że plac zabaw zostanie zamknięty. Ale sprawdzimy, dlaczego, 

jeżeli tam był przegląd, to dlaczego zabawki zostały dopuszczone. Wynajęcie samej kuchni, to trzeba 

będzie uwzględnić w regulaminie. Kruszywo jeździ i do Modlikowic też dojedzie.  Wójt poprosił 

sołtysów o dostarczenie, wykazu tych najpilniejszych dróg na terenie waszego sołectwa, które już w 
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tej chwili wymagają takiego ratowania doraźnego. Żebyście taki wykaz dali i my będziemy starali się, 

żeby to szybko w miarę jakoś zareagować i te drogi tam połatać. Jeżeli chodzi o lampę na przystanku 

AGRO-TAK to w tej chwili nie mamy żadnej możliwości, żeby tam lampę postawić. Ale planujemy 

rozbudowę oświetlenia, więc myślę, że dojdziemy też i do tego do tego miejsca. 

 
 

9. Zamknięcie VIII sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął VIII sesję 
Rady Gminy Zagrodno. 

 
 

Przewodniczący 
Rady Gminy Zagrodno 

/-/ Bartosz Kunecki 
 
 

 

 
 
 
Protokolant: 
Kamila Szczepanowska 
 
 
 
Pełne wypowiedzi przeprowadzonych dyskusji w poszczególnych punkach dostępne są do 
odtworzenia w Biuletynie Informacji Publicznej z zakładce Rada Gminy 2024-2029 - Transmisje sesji 
rady gminy pod adresem: https://bip.zagrodno.eu/transmisje_sesji_rady_gminy,m19,s1904.html 
 
 
 
 

https://bip.zagrodno.eu/transmisje_sesji_rady_gminy,m19,s1904.html

